
Höstsammanträde den 24 oktober 2007. 

 

1. Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
2. Till justeringsmän valdes Nils Hultgren och Arvid Patriksson. 
3. Information: Styrelsen kommer inte att anskaffa ett plusgiro till föreningen 

utan hänvisar till klubbens bankgiro. 
En pubafton i klubbhuset för medlemmar skall hållas. 
Klubbens hemsida har bemötts positivt av medlemmarna. Mötet gav sitt 
godkännande till att medlemmar själva skall kunna göra ändringar i sina 
medlemsuppgifter.  
En begagnad åkgräsklippare är inköpt av föreningen för 7000 kr. 
Miljöstationen skall avskaffas till våren. 
Ny brygga 1 har köpts in och ligger på plats (bommar monteras i vinter) 
även ny båtupptagningsramp ingick i priset 286400 kr. 

4. Medlems och båthusavgifter blir oförändrade till år 2008. Båtplatsavgifter 
skall förändras och baseras på en grundavgift per brygga följt av en avgift 
baserad på platsens bredd. Avskrivning av bommar skall påbörjas med 100 
kr/bom och år. 
För att få balans i klubbens budget, och för att kunna dela ut lediga platser 
innan båtsäsongen börjar, skall avgifter till klubben betalas in senast den 
31 jan. Mötet godkände avgiftsförändringarna. 

5. Val enligt stadgar: Mötet valde ordförande: Kent Alenbrand 1 år. 
Ledamot: Mattias Norling och Mikael Lööw 2 år. 
Sty.suppl: Sune Andersson och Johan Wikner 1 år. 
Revisor: Peter Gunnarsson och Tomas Larsson 1 år. 
Rev.suppl: Mats Riiga och Janne Liljegren 1 år. 
Hamnfogde: Margaretha Strömberg 1 år. 
Valberedning: Mats Riiga och Marie Christensen 1 år. 

6. Länsstyrelsen provborrar efter gifter i marken runt båthuset. 
Nyckel utlåningen till båtupptagningsrampen har fungerat bra i år. 

7. Nils Hultgren avtackades av mötet och  Margaretha Strömberg, Janne 
Liljegren, Sune Andersson, Arvid och Ingrid Patriksson tackades för 
gediget arbete under året som gått. 
Mötet avslutades med sedvanligt fika serverat av Margaretha Strömberg. 
 


